
 

 

 

IZ.3.2022 

 

Bartosz Bluma        Chojnice, 8 lutego 2022 r. 

Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 

 

 

Arseniusz Finster 

Burmistrz Miasta Chojnice 

 

za pośrednictwem 

Antoni Szlanga 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chojnicach 

 

 

INTERPELACJA 

 

 

 W związku z informacjami przekazanymi przez mieszkańców ulicy Kolejowej zwracam się z 

prośbą o dokonanie napraw bieżących ulicy w związku z jej złym stanem. Do niniejszej interpelacji 

załączam zdjęcia przedstawiające fatalny stan drogi, który znacznie ogranicza możliwość poruszania się 

zarówno pieszym, jak i użytkownikom samochodów. 

Analogiczna sytuacja dotyczy również ulic: Nowoczesnej i Przyjaznej. Na tych ulicach również 

w ostatnim czasie wymagane jest uzupełnienie powstałych nierówności i wyrównanie powierzchni. 

 

Proszę o przekazanie informacji o terminie i sposobie załatwienia sprawy. 

 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Bartosz Bluma 

Radny Rady Miejskiej 

w Chojnicach 
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Zdjęcia ulicy Kolejowej w Chojnicach: 

 
 

 


